
Referat elevrådsmøte 17.09.2018
I da hadde vi fyste elevrddsmote med det nye elevrddet.

Val av ny leder og nestleiar

Leiar: Emil Frotjold

Nestleiar: Åsne Vaktskjold

SU og SMU:

Emil Frotjold  Personlig vara; Jonas Pedersen

\sne Vaktskjold > Personlig vara; Yngvill

Ungdomsrådet:

Emil Frotjold

Åsne Vaktskjold

Arbeidsda skomiteen OD-Komiteen  :

Steffen

Ragnhild

Jonas

Ingeborg

Madelen

Emil

Sosiale tiltak:

Elevrådet ønskjer å arrangere og/eller legge rette for meir sosialetiltak i skulekvardagen.

Nytt for året er at elevrådet har faststemt at dei ønskjer å arrangere ein turnering for alle klassene i

skuletida. Derfor har vi oppretta ein ny komite som skal jobbe med planlegging og gjennomføring av

dette tiltaket. Planlegginga er fortsatt på eit tidleg stadiet, men vi fikk satt på plass noen rammer for

vidare arbeid:

- Komiteen må få til et møte, kor dei kan få planlagt turneringen. Høyre med skuleledelsen om dei

kan få tid i ein skoletime til å avhalde eit møte.

Plan for eventuelt møte:

- Korleis idrett/aktivitet ønskjer vi å arrangere turnering i, samt reglar for kampane?

- Bestemme regler/retningslinjer for deltaking i turnering; kor mange deltakarar på kvart lag? Er det

lov med innbytarar? Kan ein klasse stille fleire lag? Etc ...

- Lage turneringsoppsett og finne dommare til alle kampane.

- Det blei bestemt at turneringen skal gå over fleire dagar. Kampane i en utvalt idrett/aktivitet skal

gjennomførast i storfriminuttet i gymsalen.



Nye spegl pajente toalettet
Spegl på Jentedoen: 11 av 12 stemte ja.

Henge over vasken: 8 av 12 stemte for.

12 av 12. to speil på begge doen.

Saker fra klassene:
9 .trinn ønskjer overnatting på skulen eller ein anna plass, for å betre det sosiale miljøet på

trinnet.

Sofa i midtgangen.

Større variasjon av varer i kantina.

leksefri.

Skidag kvart år.

Forslag til andre betalingsmåter i kantina:

o Bankkort.

o Kantinekort.

o klippekort. Etc.

Mediateket utvida opningstid.


